
Antsla Vallavolikogu

P R O T O K O L L

Antsla 
19. märts 2013 nr 3 

Algus kell 15.00, lõpp 17.00

Istungi juhataja: volikogu esimees Kurmet Müürsepp
Protokollija: sekretär-registripidaja Helle Savi

Osa võttis 11 volikogu liiget (registreerimisleht lisatud).
16.30 saabus istungile volikogu liige Lehra Neve. 
Istungil osalesid vallavalitsuse liikmed Tiit Tõnts ja Eve Sikk.
Kutsutud vallasekretär Tiina Vares, arenguspetsialist Kalev Joab (registreerimisleht lisatud).

Volikogu esimees ütles, et volikogu esimehe tähelepanematuse tõttu jäi 4 tööpäeva varem välja 
saatmata otsuse eelnõu „Vallavolikogu revisjonikomisjoni koosseisu muutmine“.
Kui volikogu liikmed on nõus otsuse eelnõu „Vallavolikogu revisjonikomisjoni koosseisu 
muutmine“ lülitama päevakorda, siis võiksime selle esimese päevakorrapunktina arutusele võtta. 
Seda saab teha ainult siis, kui selle poolt hääletavad kõik volikogu liikmed. 
Merike Prätz kutsus volikogu liikmed täiendava päevakorrapunkti poolt hääletama, kuna 
revisjonikomisjon peab olema kolme liikmeline, aga hetkel on kahe liikmeline. Revisjonikomisjoni 
põhimääruses on punkt, et kui hääled jagunevad võrdselt, siis loeb komisjoni esimehe hääl.

Istungi juhataja pani hääletusele ettepaneku, lülitada volikogu päevakorda revisjonikomisjoni liikme 
valimine.
Poolt hääletas 10 volikogu liiget, vastu hääli ja erapooletuid ei olnud. 

Volikogu liikmetel ettepanekuid päevakorra muutmiseks, täiendamiseks ei olnud.
Volikogu esimees pani hääletusele väljasaadetud päevakorra koos muudatusettepanekuga - esimene 
päevakorrapunkt - „Vallavolikogu revisjonikomisjoni koosseisu muutmine“ ja päevakorra 
numeratsioon nihkub selle võrra vastavalt edasi. 
Poolt hääletas 10 volikogu liiget, vastu hääli ja erapooletuid ei olnud.

Päevakord:

1. Vallavolikogu revisjonikomisjoni koosseisu muutmine
Ettekandja: Kurmet Müürsepp, volikogu esimees
2. Antsla valla 2013. aasta I lisaeelarve I lugemine
Ettekandja: Eve Sikk, pearaamatupidaja
3. Antsla Vallavalitsuse palgajuhendi kehtestamine
Ettekandja: Tiina Vares, vallasekretär
4. Antsla valla ametiasutuse hallatavate asutuste personali koosseisude, töötasustamise aluste ja 
töötasumäärade kehtestamine.
Ettekandja: Tiina Vares, vallasekretär



5. Kasutusrendilepingu sõlmimiseks loa andmine.
Ettekandja: Heinar Kool, eelarve- ja majanduskomisjoni liige
6. Vallavara võõrandamine enampakkumise korras.
Ettekandja: Tiit Tõnts, vallavanem 
7. Riigimaa isikliku kasutusõigusega koormamine
Ettekandja: Tiit Tõnts, vallavanem 
8. Vallavanemale töötasu määramine
Ettekandja: Eve Sikk, pearaamatupidaja
9. Rõuge valla üldplaneeringu kooskõlastamine
Ettekandja: Tiit Tõnts, vallavanem
10. Õpetajate tööjõukulude toetuseks eraldatud summadest direktori ja õppealajuhatajate 
tööjõukulude suurendamine.
Ettekandja: Tiit Tõnts, vallavanem 
11. Laenu võtmine ja laenulepingu sõlmimiseks volituste andmine.
Ettekandja: Tiit Tõnts, vallavanem
12. Informatsioon reservfondi suunamisest
Ettekandja: Eve Sikk, pearaamatupidaja
13. Muud küsimused

1. Vallavolikogu revisjonikomisjoni koosseisu muutmine

Ettekandja Kurmet Müürsepp informeeris, et revisjonikomisjon on kolme liikmeline, komisjoni 
liikme Gert Goršanovi volitused volikogu liikmena on peatunud, seega ka revisjonikomisjoni 
liikmena. Tarvis on valida uus revisjonikomisjoni liige. 
Palun teha ettepanekud.
Merike Prätz tegi ettepaneku, Lea Jõevere.
Lea Jõevere taandas enda.
Kurmet Müürsepp tegi ettepaneku, Rando Treimuth. 
Rohkem ettepanekuid ei tehtud. 

Ettekandja ütles, et kuna tegemist on salajase hääletamisega, on tarvis moodustada 
häältelugemiskomisjon.
Palun nimetada häältelugemiskomisjoni liikme kandidaate.
Merike Prätz tegi ettepaneku, Lea Jõevere.
Lea Jõevere tegi ettepaneku, Üllar Salumets.
Merike Prätz tegi ettepaneku, Kalmer Kallion.

Istungi juhataja küsis, kes on nimetatud häältelugemiskomisjoni kandidaatide poolt.
Poolt hääletas 10 volikogu liiget, vastu hääli ja erapooletuid ei olnud.

Tehti 10 minutiline vaheaeg 15.10-15.20, mille jooksul häältelugemiskomisjon valmistas ette 
hääletussedelid ja häältelugemiskomisjoni protokolli.

Häältelugemiskomisjon alustas tööd. 

Lea Jõevere tutvustas hääletamise korda.

Toimus hääletamine.

Häältelugemiskomisjon luges üle hääled ja täitis protokolli.



Häältelugemiskomisjoni esimees Lea Jõevere luges ette häältelugemiskomisjoni protokolli nr 1 
(antud protokolli lisana), mille kohaselt osutus revisjonikomisjoni liikmeks valituks Rando 
Treimuth. 

Istungi juhataja pani hääletusele otsuse eelnõu „Vallavolikogu revisjonikomisjoni koosseisu 
muutmine“.
Poolt hääletas 10 volikogu liiget, vastu hääli ja erapooletuid ei olnud.

Otsustati: Vastu võtta Kurmet Müürsepp`a poolt koostatud otsuse eelnõu „Vallavolikogu 
revisjonikomisjoni koosseisu muutmine“ otsusena nr 10.

2. Antsla valla 2013. aasta I lisaeelarve I lugemine

Ettekandega esines pearaamatupidaja Eve Sikk. 
Antsla valla 2013. a I lisaeelarve on tingitud projektist „Maale elama“ kuludega, mida ei osatud ette 
näha eelarve koostamise ajal.  
Tegevusala 04740 kululiigi 450 (sihtotstarbelised eraldised) alt võetakse 1000 eurot ja pannakse 
sama tegevusala, kululiigi 55 (majandamiskulud) alla 1000 eurot. 
Määruse eelnõu all on selgitus, millised kulud nendest vahenditest kaetakse. 

Kurmet Müürsepp ütles, et eelarve- ja majanduskomisjoni koosolekul arutati lisaeelarve küsimust.  
Huvi messi külastada meie vallas ja kogu eestis on suur. Antsla vallast saab esindatud Kobela - 
Vana-Antsla ja Antsla Kraavi kant. Esialgu ei ole osalemissoovi esitanud Tsooru kant. 

Volikogu liikmetel ettepanekuid, küsimusi ei olnud.

Istungi juhataja tegi ettepaneku esitada muudatusettepanekud hiljemalt 8.04.2013. a, kella 1  4  .00.  
Võimalus on esitada ka teisi muudatusettepanekuid. 

Istungi juhataja pani hääletusele ettepaneku lõpetada Antsal valla 2013. a I lisaeelarve I lugemine.
Poolt hääletas 10 volikogu liiget, vastu hääli ja erapooletuid ei olnud.

3. Antsla Vallavalitsuse palgajuhendi kehtestamine

Ettekandega esines vallasekretär Tiina Vares. 
Eelnõus olevad mõned punktid valmistasid palju küsimusi nii eelarve- ja majanduskomisjonis, kui 
ka vallavalitsuses. Selle tõttu jõudsid vallavalitsuse liikmed seisukohale, et kehtestada palgavahede 
asemel palgamäärad. Sellest tulenevalt on ettepanek:
- eemaldada eelnõust § 2 punkti 9 lause sõnastuses: „9) põhipalga vahemik - teenistuskoha 
põhipalga  miinimum- ja maksimummäär“;
- § 7 lõike 2 sõnastus „...põhipalga vahemikust“ asendada sõnapaariga „...põhipalga/töötasu 
määrast“.

Toimus arutelu. 
Selgitusi jagas ettekandja. 

Muudatusettepanekuid, mis vallasekretär tegi, ei soovitud läbi hääletada. 

Istungi juhataja pani hääletusele määruse eelnõu „Antsla Vallavalitsuse palgajuhendi kehtestamine“.
Poolt hääletas 10 volikogu liiget, vastu hääli ja erapooletuid ei olnud.



Otsustati: Vastu võtta Antsla Vallavalitsuse poolt esitatud määruse eelnõu „Antsla Vallavalitsuse 
palgajuhendi kehtestamine“ määrusena nr 3.

4.  Antsla valla ametiasutuse hallatavate asutuste personali koosseisude, töötasustamise aluste 
ja töötasumäärade kehtestamine

Ettekandega esines vallasekretär Tiina Vares. 
Määruse eelnõus ei ole palga/töötasumäärade vahemikke, vaid on maksimummäärad, vastavad 
parandused on tehtud. 

Heinar Koolil oli küsimus § 4 lg 6 kohta: „Nõutavamast tulemuslikuma töö eest võib kalendriaasta 
jooksul töötaja töötasule juurde maksta ühekordselt kuni 50% kuu töötasust ja seda mitte rohkem 
kui kaks korda aastas“.  Heinar Kool selgitas, et kuna käesolevast aastast on põhikooli osa ja 
gümnaasiumi osa õpetajate palgafond eraldi, jätkub sel aastal gümnaasiumi osas ainult põhipalga 
maksmiseks, aga põhikoolil jääb üle ühe kuupalga fond. Kas peaksime selle osa riigile tagasi 
maksma? Raamatupidajaga on sellel teemal kaua arutatud, teist võimalust ei ole, kui sellest määruse 
eelnõust välja võtta kitsendus.

Tiina Vares vastas, et eelnõu on koostatud kõiki hallatavaid asutusi silmas pidades. 

Pearaamatupidaja ütles, et kui riik on sel aastal töötasufondi ära jaganud ja põhikooli palgafondi 
jääb järele, tegemist on sihtotstarbelise eraldisega, siis riik peaks otsustama, mida teeb selle 
sihtotstarbelise eraldisega. Lahendused võivad tulla aasta jooksul.

Istungi juhataja  ütles, et ühed vahendid õpetajate palkadeks tulevad riigi eelarvest haridustoetuseks, 
teised vahendid valla eelarvest. Antud eelnõu reguleerib valla allasutusi võrdselt. Võibolla tuleb 
riigieelarvest makstavad vahendid käesoleva määruse eelnõust välja võtta. 
Pearaamatupidaja lisas, et iga omavalitsus võib kehtestada sihtotstarbeliste vahendite kasutamise 
korra. 

Toimus arutelu.

Istungi juhataja ettepanek oli, vallavalitsusel koostada määruse eelnõu „Riigieelarvest eraldatud 
vahendite eraldamise kord“ järgmiseks volikogu istungiks, mis puudutab Antsla Gümnaasiumi. 
Eelnõu esitamise tähtaeg 8. aprill 2013. a, kell 14.00.

Ettekandja poolt tehtud muudatusettepanekuid ei soovitud läbi hääletada. 

Istungi juhataja pani hääletusele määruse eelnõu „Antsla valla ametiasutuse hallatavate asutuste 
personali koosseisude, töötasustamise aluste ja töötasumäärade kehtestamine“.
Poolt hääletas 8 volikogu liiget, vastu 1 volikogu liige ja erapooletuks jäi 1 volikogu liige. 

Otsustati: Vastu võtta Antsla Vallavalitsuse poolt esitatud määruse eelnõu „Antsla valla 
ametiasutuse hallatavate asutuste personali koosseisude, töötasustamise aluste ja töötasumäärade 
kehtestamine“ määrusena nr 4.

5. Kasutusrendilepingu sõlmimiseks loa andmine

Istungi juhataja ütles, et eelnõu arutelu toimus eelarve- ja majanduskomisjonis. Antsla 



Gümnaasiumi taotluse kohaselt sooviti liisida 46 arvutit koos monitoridega. Eelarve- ja 
majanduskomisjoni koosolekul ei jõutud antud küsimuses alguses kokkuleppele. Kokkulepe 
saavutati 33 arvuti liisimise osas, kui gümnaasium katab oma eelarvest liisimisega seotud kulud. 
Komisjoni koosolekul otsustati, et ettekandjaks volikogu istungil on eelarve- ja majanduskomisjoni 
liige Heinar Kool.
Vallavalitsusele anti ülesanne eelnõu koostada. Vallavalitsus koostas eelnõu ja lisas eelnõu lõppu 
Antsla Vallavalitsuse seisukoha, et Antsla Gümnaasium peab katma oma eelarvest ka kütte ja 
õppevahendite soetamisega kaasnevad kulud. 
 
Ettekandja Heinar Kool ütles, et kool pöördus 22. jaanuaril 2013. a valla poole kirjaga, kus 
informeeris, et 23. veebruaril 2013. a lõpeb arvutite liising, ning palus luba nende arvutite välja 
ostmiseks ja uute arvutite liisimiseks. Samuti paluti luba nende arvutite, mida gümnaasiumis enam 
ei kasutata müümiseks. Eelarve- ja majanduskomisjon arutas taotlust ja leidis, et arvutid ei ole 
piisavalt kulunud, on vähe kasutatud ja heas korras. 
Eelarve- ja majanduskomisjon pakkus välja, et vahetada välja ainult ühe arvutiklassi arvutid ja 
lisaks liisida 10 arvutit tööarvutiteks õpetajatele. 

Toimus arutelu.

Üllar Salumets avaldas arvamust, et õpilased peaksid saama töötada võimalikult kaasaegsete 
arvutitega. 
Rando Treimuth ütles, et ei poolda hariduse pealt kokkuhoidu, aga oluline on ka edaspidine 
majanduslik hakkamasaamine, lisades, et 3 aastat vanad arvutid ei ole veel vanad arvutid.  
Toimus arutelu, et gümnaasiumil on kulunud küttele juba 80% ettenähtust. 

Pearaamatupidaja ütles, et gümnaasiumi kütte kulu on suur, samas on gümnaasiumi eelarves 10 000 
eurot ette nähtud inventari soetuseks. Gümnaasium peab oma eelarve ümber vaatama, et ära 
majandada. Vallavalitsuse seisukoht oli, et kui gümnaasium suudab oma eelarvest need arvutid 
liisida, siis vallavalitsus vastu ei ole, aga täiendavat raha majanduskuludeks aasta jooksul 
vallavalitsusel juurde anda ei ole. 

Heinar Kool ütles, et võtab sel juhul eelnõu tagasi.
Istungi juhataja ütles, et ettekandja ei saa ise eelnõud tagasi võtta.

Jarek Jõela tegi ettepaneku lükata arutelu augustikuu volikokku, kuna selleks ajaks peaks selguma, 
kas ehitaja on maksnud kinni kütte hinnavahe, mis tekkis tähtajalise katlamaja valmimise ja tegeliku 
valmimise ajal. Suveks peaksid kõik vaidlemised kütja ja ehitaja vahel olema vaieldud. 

Istungi juhataja ütles, et on kaks ettepanekut:
- eelnõu vastu võtta;
- eelnõu tagasi lükata ja uuesti arutusele võtta peale suvepuhkust, augusti kuul.

Istungi juhataja pani hääletusele otsuse eelnõu „Kasutusrendilepingu sõlmimiseks loa andmine“.
Poolt hääletas 2 volikogu liiget, vastu 5 volikogu liiget ja erapooletuks jäi 3 volikogu liiget. 

Istungi juhataja ütles, et eelnõu on tagasi lükatud, selle arutelu juurde tullakse tagasi augusti kuul.

6.  Vallavara võõrandamine enampakkumise korras

Ettekandega esines vallavanem Tiit Tõnts. 



Istungi juhataja ütles, et informatsiooni kohaselt ei saa osadele kinnistutele ehitada?
Vallavanem vastas, et ühele kinnistule peaks seadma servituudi, kuna kinnistut läbib trass. Müüki 
see ei takista, kinnistu ostjat tuleb sellest lihtsalt informeerida. 

Vallavanem ütles informatsiooni korras, et pangaesindaja on käinud vaatamas Lepistu koolimaja.

Istungi juhataja ütles, et eelarve- ja majanduskomisjoni koosolekul arutati Metsa tn 1 korterite 
müüki, mis nendega tehakse?
Pearaamatupidaja vastas, et Metsa tn 1 korterid jäid eelnõust välja. Vallavalitsus saatis Metsa tn 1 
maja korterite 1-3 elanikele (elavad majas üürilepingute alusel) teate, et neil on võimalik korterid 
osta otsustuskorras. 

Istungi juhataja pani hääletusele otsuse eelnõu „Vallavara võõrandamine enampakkumise korras“.
Poolt hääletas 10 volikogu liiget, vastu hääli ja erapooletuid ei olnud. 

Otsustati: Vastu võtta Antsla Vallavalitsuse poolt esitatud otsuse eelnõu „Vallavara võõrandamine 
enampakkumise korras“ otsusena nr 11.

7. Riigimaa isikliku kasutusõigusega koormamine

Ettekandega esines vallavanem Tiit Tõnts. 

Volikogu liikmetel ettepanekuid, küsimusi ei olnud. 

Istungi juhataja pani hääletusele otsuse eelnõu „Riigimaa isikliku kasutusõigusega koormamine“.
Poolt hääletas 10 volikogu liiget, vastu hääli ja erapooletuid ei olnud. 

Otsustati: Vastu võtta Antsla Vallavalitsuse poolt esitatud otsuse eelnõu „Riigimaa isikliku 
kasutusõigusega koormamine“ otsusena nr 12.

8. Vallavanemale töötasu määramine

Ettekandega esines pearaamatupidaja Eve Sikk. 
Palgafondi tõus oli 6%, sellest tulenevalt teeb vallavalitsus ettepaneku tõsta vallavanema töötasu 
6%.

Volikogu liikmetel ettepanekuid, küsimusi ei olnud. 

Istungi juhataja pani hääletusele otsuse eelnõu „Vallavanemale töötasu määramine“.
Poolt hääletas 8 volikogu liiget, vastu 1 volikogu liige ja erapooletuks jäi 1 volikogu liige.  

Otsustati: Vastu võtta Antsla Vallavalitsuse poolt esitatud otsuse eelnõu „Vallavanemale töötasu 
määramine“ otsusena nr 13.

9. Rõuge valla üldplaneeringu kooskõlastamine

Ettekandega esines vallavanem Tiit Tõnts. 

Merike Prätz tahtis teada, kas üldplaneeringul on midagi Antsla vallaga seonduvat?



Vallavanem vastas, et kuna oleme naabrid, peame üldplaneeringu kooskõlastama, kõik 
naaberomavalitsused peavad, tuleneb seadusest. 

Volikogu liikmetel rohkem küsimusi ei olnud. 

Istungi juhataja pani hääletusele otsuse eelnõu „Rõuge valla üldplaneeringu kooskõlastamine“.
Poolt hääletas 10 volikogu liiget, vastu hääli ja erapooletuid ei olnud.   

Otsustati: Vastu võtta Antsla Vallavalitsuse poolt esitatud otsuse eelnõu „Rõuge valla 
üldplaneeringu kooskõlastamine“ otsusena nr 14.

10.  Õpetajate tööjõukulude toetuseks eraldatud summadest direktori ja õppealajuhatajate 
tööjõukulude suurendamine

Ettekandega esines vallavanem Tiit Tõnts. 
Lea Jõevere tahtis teada, miks on vajadus säilitada õpetajate töötasu praegusel tasemel, kui 
tahetakse töötasu suurendada?
Pearaamatupidaja vastas, et säilitada tahetakse sellepärast, et praegusel hetkel kehtiv palgamäär, mis 
on direktoril ja kahel õppealajuhatajal on suurem, kui riigi eelarvest eraldatud sihtotstarbeline raha 
direktori ja õppealajuhatajate kuludeks. 

16.30 saabus volikogu liige Lehar Neve.

Üllar Salumets tahtis teada, miks tahetakse just riigi eelarve vahenditest need puudujäävad vahendid 
võtta?
Pearaamatupidaja vastas, et seadus lubab seda teha, vastasel juhul tuleb leida puudujääv summa 
Antsla valla eelarvest. 

Volikogu liikmetel rohkem küsimusi ei olnud. 

Istungi juhataja pani hääletusele otsuse eelnõu „Õpetajate tööjõukulude toetuseks eraldatud 
summadest direktori ja õppealajuhatajate tööjõukulude suurendamine“.
Poolt hääletas 7 volikogu liiget, vastu 1 volikogu liige ja erapooletuks jäi 2 volikogu liiget.   

Otsustati: Vastu võtta Antsla Vallavalitsuse poolt esitatud otsuse eelnõu „Õpetajate tööjõukulude 
toetuseks eraldatud summadest direktori ja õppealajuhatajate tööjõukulude suurendamine“ otsusena 
nr 15.

11. päevakorrapunkti kohta tuli selgitusi andma ehitus- ja keskkonnaspetsialist Enn Vasar.

11.  Laenu võtmine ja laenulepingu sõlmimiseks volituste andmine

Ettekandega esines vallavanem Tiit Tõnts. 
Peale viimast eelarve- ja majanduskomisjoni koosolekut toimus arutelu Lusti Lasteaiahoone (LL) 
soojustamise projekti üle. Arutelust võtsid osa Lusti Lasteaia juhtkond, spetsialistid, vallavalitsuse 
esindajad. Täpsema informatsiooni arutelust annab ehitus- ja keskkonnaspetsialist Enn Vasar.

Enn Vasar ütles, et otsuse eelnõuga kaasas olevas selgituses on loetletud tööd, mis on planeeritud 
investeeringulaenu abil teostada.



LL hoone III tiiva osas toimus arutelu, kas võtta küte täielikult välja. Selle poolt ei saanud olla, 
kuna kütte täieliku välja lülitamise tõttu hakkab hoone lagunema, näide Lepistu kooli põhjal. Sai 
tehtud ettepanek, et minimaalne küte hoonesse jääks.
Energiaauditi põhjal tuleks kõik tööd teha komplektselt. Võimalusi on kaks:
- oodata, et mingist fondist saab raha;
- soojustada hoone laenu abil.
Esimene variant langes ära põhjusel, et lähiaastatel ei ole fondidest raha võimalik saada, samuti ei 
saa tulevikus fondist raha, kui mingid tööd on omal käel teostatud. 
Jääb järele teine variant, eelarvest on LL soojustamiseks eraldatud arvestatav summa 157 000 eurot, 
laenu näol tuleb juurde taotleda 130 000 eurot. 
LL soojustamisel planeeriti ära soojustada hoone üks tiib (kus on sees lapsed) ja admin.blokk 
komplektselt - seinad, lagi ja sokkel. Välja jääks akende vahetus. Summa sisse on arvestatud ka 
ehituse järelvalve. 

Üllar Salumets tahtis teada, kui palju läheks maksma akende vahetus?
Enn Vasar vastas, et 400 000 eurot, terve hoone akende vahetus. 

Üllar Salumets tahtis teada, kui suur soojakadu on olemasolevate akende kaudu?
Enn Vasar vastas, et see on praegu protsentuaalselt välja arvutamata. 

Jarek Jõela küsis, miks võetakse laenu 10 600 eurot rohkem?
Vallavanem vastas, et täpne hind selgub peale hanke korraldamist, sellepärast on laenu võtmisel 
arvestatud reserviga.

Jarek Jõela tahtis teada, kuidas toimib ventilatsioon, kui soojustatud saavad seinad, laed ja sokkel?
Enn Vasar vastas, et energiaaudit on koostatud selliselt, et peale loetletud tööde teostamist hoone 
normaalne õhuvahetus toimiks.  

Üllar Salumets tahtis teada, kust on võetud järelvalve hind 8000 - 10 000 eurot?
Vallavanem vastas, et järelvalvetöödeks kuulutatakse välja hange, samas mahus tööde puhul on hind 
selline olnud. 

Istungi juhataja küsis, kas projektile on ekspertiis tehtud või plaanitakse teha?
Enn Vasar vastas, et ei ole ja ei ole plaanis. 
Istungi juhataja avaldas arvamust, et probleeme võib tekkida ventilatsiooniga. 
Enn Vasar vastas, et ventilatsiooni probleem oleks tekkinud kolmekordse klaasiga akende puhul. 
Hoone seinad on hingavast materjalist, soojustusmaterjalid on hingavast materjalist, probleemi ei 
tohiks tekkida. 

Istungi juhataja jätkas, et kui aknad jäävad vahetamata, ei ole tulevikus võimalik üle minna 
maaküttele, kuna abiraha eraldajate poolt on seatud selline nõue. 
Ettekandja vastas, et selline tingimus oli seatud KIK-i poolt konkreetse projektirahastamise osas. 

Kurmet Müürsepp küsis, kui suur energia kokkuhoid saavutatakse hoone soojustamisega?
Enn Vasar vastas, et energiaauditi kohaselt 25%.

Volikogu liikmetel rohkem küsimusi ei olnud. 

Istungi juhataja pani hääletusele otsuse eelnõu „Laenu võtmine ja laenulepingu sõlmimiseks 
volituste andmine“.
Poolt hääletas 11 volikogu liiget, vastu hääli ja erapooletuid ei olnud.   



Otsustati: Vastu võtta Antsla Vallavalitsuse poolt esitatud otsuse eelnõu „Laenu võtmine ja 
laenulepingu sõlmimiseks volituste andmine“ otsusena nr 16.

12. Informatsioon reservfondi suunamisest

Pearaamatupidaja Eve Sikk ütles, et reservfondi suunatud ei ole.

Kurmet Müürsepp Helle Savi
istungi juhataja protokollija


